
Com tanta altra gent,he llegit l'informatiu,que ha editat l'Ajun
tament, amb molta curiositat per veure el que s'havia fet en aquests 
11 mesos de gestió municipal*

I,quina és la meva sorpresa quan al acabar de llegir-ho i vull 
fer un resum.Arribant a la conclusió doble:

a) s'han fet moltes coses i alguna d'elles interessant
b) però hi trobo a faltar quelcom, més
M'explicaré,ara es suposa que l'Ajuntament és democràtic.La de

mocràcia vol dir vetllar pels interesos del poble;ara,la següent pre
gunta és:Ha vetllat l'actual consistori pels interessos del poble?.
La resposta precipitada és sí,però jo crec que el que es troba en a» 
quest informatiu,o la major part,qualsevol altre consistori de l'è- 
poca passada ho hagués pogut fer.

La democràcia,senyors,significa quelcom més d'això;significa tre
ballar cada dia a. l 'anonimat,no de cara a la galeria.Això lliga amb 
la. visió global que m'he anat creant d'aquest Ajuntament,que s'ha 
quedat a. mig camí d'on podia i havia, d'arribar (no culpo a ningú en 
particular,sino a. totes les tendències que participen del consisto
ri),! aquest perill ja es va veure en el primer ple que va ser un 
jerro d'aigua freda a, sobre,fent discusions sense sentit i que es po
den resumir en. que el partits vàren imposar els seus interessos de p 
partit per damunt del de tots.

Perquè...Què ha passat amb les comisions que semblava que s'ho 
volien menjar tot?.

Les d'ací vull fer sentir la meva impotència de veure que l'Ajun
tament no fa tot el que podria fer,i per últim demanaria que aprofi
tant aquest primer aniversari,els concellers pensessin si no podrien 
haver fet una. tasca més possitiva,! també pregar que es deixin estàsr 
de punyetes i posin mans a la feina.

QUE AIXI SIGUI ! !!
Jordi Dou Puig


